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2 OTOMOBİLİN ÇARPIŞTIĞI KAZADA
SÜRÜCÜLERDEN BİRİ ÖLDÜ
Kaza, susuz beldesi girişinde meydana geldi. Edinilen bilgilere
göre, B.K., yönetimindeki 34 BDR 35 plakalı otomobil kavşak-
ta henüz belirlenemeyen bir sebepten ötürü Ç.U.’nun kul-
landığı 34 MFG 602 plakalı araçla çarpıştı. Kazada sürücüler-
den Ç.U., yaralandı. Yaralanan şahıs ardından çevredekilerin
haber vermesi üzerine olay yerine gelen ambulansla
Afyonkarahisar Devlet Hastanesi’ne kaldırıldı. >>3’TE

ANNESİNİ ÖLDÜREN GENÇ VE ONA
YARDIM EDEN ŞAHIS TUTUKLANDI
Olay, Fatih Mahallesi'nde gece geç saatlerde meydana
geldi. Edinilen bilgilere göre, O.K. isimli şahısla birlikte
annesi Sevgi Erbay'ın oturduğu eve giden H.H.B. (19),
çıkan tartışmada annesini yanında getirdiği pompalı
tüfekle vurdu. >>3’TE

PAZARCI ESNAFINA ÇORBA
İKRAMIMIZ DEVAM EDİYOR
Dinar Belediye Başkanı Veysel
Topçu’nun talimatıyla başlatılan
Salı Pazarı esnaflarına yönelik bu
hafta ki sıcak çorba ikramı Şehit
Alper Nuri Çil’in ruhuna ithafken
gerçekleştirildi.>>2’DE

MÜDÜR SÜNNETCİ,
‘”İKİNCİ DÖNEME HAZIRIZ”

Toplantıya Eğitim Müfettişleri
Başkanı Yusuf Turhan, Müdür
Yardımcıları, Şube Müdürleri ve
il merkez ve merkeze bağlı
resmi/özel okulların müdürleri
katıldı. 2024-2025 eğitim öğre-
tim yılı birinci döneminin değer-
lendirmesinin yapıldığı toplantı,
ikinci dönemde yapılacakların
detaylı bir şekilde ele alınması
ile devam etti. İl genelinde
öğrencilerin akademik
başarılarındaki artış ve öğrenci-
lerin sınava hazırlık süreçleri
değerlendirildi. >>2’DE

KOYUNCU, KREŞ VE KUR’AN KURSU
ALANINDA İNCELEMELERDE BULUNDU

Emirdağ Belediye
Başkanı Serkan
Koyuncu, AK Parti
İlçe Başkanı Emrah
Mola ile birlikte
Organize Sanayi
Bölgesi'nde (OSB)
yapılması plan-
lanan Kreş ve 4-6
Yaş Kur’an Kursu
alanında
incelemelerde
bulundu.>>2’DE

KASAPOĞLU, “İNANDIK HOCALARA,
GÜVENDİK TAKIMA, HEDEF İKİNCİ LİG”
Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu ve Spor
Hizmetleri Müdürü Yılmaz Erşen, Prof. Dr. Veysel Eroğlu Spor
Salonu’nda antrenmanlarını sürdüren Gençlik Spor Kulübü
voleybol takımını ziyaret etti.>>7’DE

KAYMAKAM DEMİRCİ’DEN
ESNAF ZİYARETI

Afyonkarahisar İl Tarım ve Orman Müdürlüğü,
hububat ekili tarım arazilerinde bitki çıkış
kontrolü, hastalık ve zararlı mücadele
çalışmalarını sürdürüyor.>>5’TE

TARIM ARAZİLERİNDE DENETIMLER SÜRÜYOR

Kaymakam Demirci, ziyaret ettiği esnafla
birebir sohbet ederek ticari faaliyetlerin
durumu ve karşılaşılan sorunlar hakkında
bilgi aldı. Esnafın ekonomik koşullarını ve
beklentilerini not alan Kaymakam Demirci,
gerekli durumlarda ilgili kurumlarla iş birliği
yapılarak çözümler üretilmesi için
çalışacaklarını ifade etti. >>2’DE

Afyonkarahisar Organize Sanayi
Bölgesi’nde ulaşım kalitesini arttır-
mak ve daha güvenli bir altyapı oluş-
turmak için yol düzenleme çalış-
maları devam ediyor. Bu çerçevede
bölgede bozulan yollar yenilenerek,
daha güvenli hale getiriliyor. OSB
sosyal medya hesabından yapılan
açıklamada; “Bölgemizdeki çalış-
malarımız tamamlandığında daha
konforlu bir ulaşım sağlanacaktır.
Tüm sanayicilerimize ve çalışan-
larımız hayırlı olmasını diliyoruz”
denildi. >>ANAHABER

OSB’DE YOL DÜZENLEME
ÇALIŞMALARI SÜRÜYOR

Afyonkarahisar İl Genel Meclisi, Sinanpaşa ilçesinde köy muhtar-
larıyla bir araya gelerek istek ve talepleri dinledi, çözüm yollarını
değerlendirdi.Meclis Başkanı Mehmet Siper’in başkanlığında düzen-
lenen toplantıya, Sinanpaşa Belediye Başkanı Tolga Yıldırım, İl Özel
İdaresi yetkilileri, Meclis Üyeleri ve 24 köy muhtarı katıldı. >>8’DE

İL GENEL MECLİSİ SİNANPAŞA’DA
MUHTARLARLA BULUŞTU

SAĞLIK MÜDÜRLÜĞÜNDEN
İLÇELERDE İNCELEME
Sağlık Müdürlüğü Destek Hizmetleri
Başkanı Ahmet Uyan, Kızılören ve
Başmakçı ilçelerinde incelemelerde
bulundu.>>8’DE

SARI SERUM FACİASININ ALTINDAN
DİPLOMASI İPTAL EDİLEN DOKTOR ÇIKTI

Afyonkarahisar'da halk arasında ‘atom' diye tabir edilen
sarı serumun bağlanması sonrası fenalaşan ve kaldırıldığı
hastanede yaşamını yitiren 38 yaşındaki hastaya serumun
bağlandığı klinikle ilgili yeni bir detay ortaya çıktı. >>3’TE

YİĞİTBAŞI,YİĞİTBAŞI,

“MADDE BAĞIMLILIĞI GENÇLERİMİZİ
CİDDİ ORANDA TEHDİT EDİYOR”

Bağımlılıkla Mücadele İl Koordinasyon Kurulu Toplantısı Vali Doç. Dr. Kübra
Güran Yiğitbaşı başkanlığında ilgili kurumlar ve STK'ların katılımıyla yapıldı.

Toplantıda, gençleri bağımlılıktan korumak için yapılacak çalışmalar ele alındı.
Valilik makamında yapılan toplan-
tıya Cumhuriyet Başsavcısı Fatih
Karabacak, AKÜ Rektörü Prof. Dr.
Mehmet Karakaş, AFSÜ Rektörü
Prof. Dr. Nurullah Okumuş, Vali
Yardımcısı Mehmet Keklik, İl
Sağlık Müdürü Serhat Korkmaz, İl
Milli Eğitim Müdürü Miraç
Sünnetci, Zafer Kalkınma Ajansı
Afyonkarahisar Koordinatörü
Osman Köprücüoğlu, İl Sivil
Toplumla İlişkiler Müdürü
Abdurrahman Özdilekler, Yeşilay
Afyonkarahisar Şube Başkanı
Arif Kavas, Avrupa Birliği ve Dış
İlişkiler Bürosu Sorumlusu Ali
Ertürk’ün katılımıyla bağımlılıkla
mücadele toplantısı
gerçekleştirildi.>>SAYFA 8’DE



2231 OCAK 2025 CUMA

AFSÜ’den akademisyenlere

büyük hizmet
Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi ’den

akademisyenlere büyük hizmet; uluslararası dergilerde
yayınlanacak yazıların maliyetlerini üniversite karşılayacak.

Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi
(AFSÜ), akademik araştırmalara verdiği destekler-
le ulusal ve uluslararası alanda dikkat çeken bir
üniversite olmaya devam ediyor. Afyonkarahisar
Sağlık Bilimleri Üniversitesi (AFSÜ), 2024-2025
URAP Türkiye özel sıralamasında dikkat çekici bir
başarıya imza attı. Üniversite: Bilimsel doküman
puanını yüzde 23,49, Makale puanını yüzde 24,61,
Üniversiteler arası sıralamasını ise yüzde 21,84
oranında artırmayı başardı. Bu etkileyici yükseliş,
AFSÜ’nün bilimsel araştırmalara verdiği önemin ve
akademik kadrosunun başarısının bir göstergesi
oldu. Üniversitenin araştırmacılara sağladığı
destekler, bu başarıda önemli bir rol oynadı. AFSÜ,

uluslararası dergilerde yayınlanacak akademik
makalelerin maliyetlerini karşılayacak anlaşmalar
yaparak akademisyenlere ek destek sunmaktadır.
Bu adımlar, üniversitenin akademik başarı grafiğini
her geçen yıl daha da yükseltmesini hedeflemek-
tedir. AFSÜ’nün akademik yayıncılığa sunduğu
değerli destek ve bilimsel başarıları, üniversitenin
adını ulusal ve uluslararası platformlarda daha
güçlü bir şekilde duyurmasına zemin hazırlıyor. Bu
gelişmeler, yalnızca üniversitenin prestijini artır-
makla kalmıyor, aynı zamanda akademisyenler ve
öğrenciler için ilham veren bir motivasyon kaynağı
oluşturuyor.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Pazarcı esnafına çorba
ikramımız devam ediyor
Dinar Belediye Başkanı Veysel Topçu’nun talimatıyla başlatılan

Salı Pazarı esnaflarına yönelik bu hafta ki sıcak çorba ikramı
Şehit Alper Nuri Çil’in ruhuna ithafken gerçekleştirildi.

Pazaryerindeki yoğun çalışma temposunda
esnafın hem içini ısıtmak hem de bir nebze olsun
yüzlerini güldürmek amacıyla gerçekleştirilen bu
hizmet, vatandaşlardan da büyük takdir topluyor.
Belediye Başkanı Veysel Topçu, “Esnafımız, ilçem-
izin ekonomisinin bel kemiğidir. Onların yanında
olmak, ihtiyaçlarını görmek ve bu küçük jestlerle
destek olmak bizim görevimizdir. Dinar Belediyesi
olarak her zaman halkımızın ve esnafımızın yanın-
dayız.” ifadelerini kullandı. Dinar Belediyesi sosyal
medyadan yaptığı açıklamada; “Salı günleri erken
saatlerde kurulan çorba stantlarında, pazarcı
esnafımız sıcak çorba ikramından faydalanabiliyor.
Çorba ikramını yapan vatandaşımıza tüm Pazarcı
esnafımız adına teşekkür ederiz” ifadelerine yer
verildi. >>İZZET IŞIK

Rektör Okumuş, Sağlık eğitiminde dijitalleşme konulu çalıştaya katıldı
Afyonkarahisar
sağlık Bilimleri
Üniversitesi Prof. Dr.
Nurullah Okumuş,
Yükseköğretim Kurulu
(YÖK) tarafından
Sağlık Bakanlığı
iş birliğinde
gerçekleştirilen
“Sağlıkta
Dijitalleşme” konulu
çalıştaya katıldı.

Çalıştayda konuşan Sağlık Bakan Yardımcısı Doç. Dr. Şuayıp Birinci program-
ların dönüşmesinin yanı sıra mevcut insan kaynağının becerilerinin hızlı şekilde
güncellenmesinin önemine dikkat çekerken, Sağlık Bakan Yardımcısı Dr. Yasin
Erkoç ise sağlık eğitiminde yaşanacak dönüşüm için Türkiye’nin kendi modeli-
ni oluşturmasına çalıştayın önemli katkı sağlayacağına inandığını söyledi.
Teknolojilerin sağlık sektöründe oluşturduğu değişimlere uyum sağlamak ve
geleceğin sağlık profesyonellerini yetiştirmek amacıyla YÖK Başkanı Prof. Dr.
Erol Özvar’ın başkanlığında Ankara’da düzenlenen çalıştayda paydaş kurum
temsilcileri görüşlerini dile getirdi. Çalıştayın açılış konuşmasında YÖK’ün diji-
tal dönüşüm sürecinde yetkin insan kaynağı yetiştirmek amacıyla Sağlık
Bakanlığı ile ortak bir vizyon oluşturmak için yürüttüğü uyumlu çalışmaların
devam ettiğini belirten Prof. Dr. Özvar, sağlık eğitiminde dijital dönüşümü sağla-
mak için her zaman olduğu gibi konunun paydaşlarıyla bir araya gelerek çalış-
maya başladıklarını, istihdama duyarlı ve sektörle uyumlu bir eğitim modelini
benimsediklerini söyledi. >>İZZET IŞIK

Müdür Sünnetci,
‘”İkinci döneme hazırız”

İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci’nin
başkanlığında İl Müdürlüğü Konferans Salonu’nda
eğitim öğretim değerlendirme toplantısı düzenlendi.

Toplantıya Eğitim Müfettişleri Başkanı Yusuf
Turhan, Müdür Yardımcıları, Şube Müdürleri ve il
merkez ve merkeze bağlı resmi/özel okulların
müdürleri katıldı. 2024-2025 eğitim öğretim yılı
birinci döneminin değerlendirmesinin yapıldığı
toplantı, ikinci dönemde yapılacakların detaylı bir
şekilde ele alınması ile devam etti. İl genelinde
öğrencilerin akademik başarılarındaki artış ve
öğrencilerin sınava hazırlık süreçleri değer-
lendirildi. İkinci dönemde öğrencilerin akademik
başarılarının yanında sosyal, kültürel ve manevi
yönlerden geliştirilmelerine yönelik çalışmalar
yapılması üzerinde duruldu. Toplantıda ayrıca;
tüm öğrenci ve öğretmenlerin İş Sağlığı ve
Güvenliği ile ilgili eğitimler verildiği ve bunun
devam ettirileceği belirtildi. Ayrıca şu anda tüm
okul/kurumların yangın ve doğal afetler açısın-
dan denetimlerine başlandığı ifade edildi.
Okulların açıldığı ikinci haftada ise tüm okullarda
yangın tatbikatları düzenlenerek yangın ve doğal
afetler karşısında eğitimli bireyler yetişmesinin
hedeflendiği belirtildi. Toplantının sonunda,
eğitimde elde edilen başarıların kalıcı hale getir-
ilmesi ve belirlenen konularda el birliği ile çalış-
maya devam edileceğine vurgu yapıldı.
>>FAHRİYE ÇIRACI

Başkan Koyuncu, Kreş ve Kur’an Kursu
alanında incelemelerde bulundu
Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu, AK Parti
İlçe Başkanı Emrah Mola ile birlikte Organize Sanayi
Bölgesi'nde (OSB) yapılması planlanan Kreş ve 4-6
Yaş Kur’an Kursu alanında incelemelerde bulundu.

Yapılacak projeye dair alan ölçümlerini takip
ederek çalışmaların detayları hakkında yetkilil-
erden bilgiler alan Belediye Başkanı Serkan
Koyuncu, çocukların eğitimine katkı sağlaya-
cak bu önemli projenin en kısa sürede hayata
geçirilmesi için gerekli adımların hızla atıla-
cağını belirtti. Başkan Koyuncu, “Çocuk-
larımızın küçük yaşta eğitim ve öğretim hay-
atına önem veriyoruz. Çocuklarımız için elim-
izden ne gelirse yapmaya devam edeceğiz.
Her şey çocuklarımızın iyi bir geleceğe hazır-
lanması için” ifadelerine yer verdi.
>>KADER KAYA
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Milletvekili Yurdunuseven; “Gazeteci
olmak suç işlemeyi meşru kılmaz”

AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Hükümlü ve Tutuklu Haklarını İnceleme Komisyonu Başkanı Av.
İbrahim Yurdunuseven, CHP Grubunun önergesi üzerine AK Parti Grubu adına TBMM Genel Kurulu’nda

konuşma yaptı. Yurdunuseven, bir kimsenin gazeteci olmasının suç işlemeyi meşru kılmayacağını vurguladı.

CHP Grubunun önergesi üzerine meclis
genel kurulunda konuşan Milletvekili
İbrahim Yurdunuseven, bazılarının

gazetecilik sıfatı kullanarak teröre destek ve adli
suçlardan hüküm giydiğini belirterek cezaevinde
sarı basın kartlı sadece bir kişinin tutuklu bulun-
duğunu onunda adli suçlardan hüküm giydiğini
vurguladı. Yurdunuseven, “Öncelikle Bolu
Kartalkaya’da meydana gelen yangında vefat
eden vatandaşlarımıza Cenabı Allah’tan rahmet,
yaralılarımıza da acil şifalar diliyorum. Bizlerde
halkın haber alma hakkı adına mücadele eden,
gerçekleri yalnızca gerçekleri vatandaşımıza
ulaştırmaya çalışan ve yaz-kış, soğuk-sıcak
demeden tüm zorluklara rağmen görevini
sürdürme kararlılığında olan gazetecilerin yanın-
da ve destekçisiyiz. Bir kişiyi basın çalışanı olarak
nitelendirebilmemiz için; bazı kuruluşlar tarafın-
dan yayınlanan listelerde adı basın çalışanı
olarak geçmesi yeterli değildir. Sosyal Güvenlik
Kurumunda kayıtlı meslekleri, T.C.
Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı kayıtlarına
göre basın kartı sahibi olması gerekmektedir.
Hükümlü tutuklulardan alınan yazılı beyanlar
incelendiğinde, bazı hükümlü ve tutukluların
basın faaliyetine ilişkin somut hiçbir bilgi buluna-
madığı, bazı hükümlü ve tutukluların ise çeşitli
kuruluşlar tarafından yayınlanan listelerde adı
geçtiği ve kamuoyunda basın çalışanı olarak bil-
inmesine rağmen meslek beyanında basın
çalışanı olduğunu beyan etmediği görülmüştür.
Buna göre neredeyse basın çalışanlarından

gazeteci olarak hükümlü bulunan cezaevlerim-
izde hiç kimse bulunmamaktadır. Ancak bir tek
sarı basın kartı hükümlüsü var oda adli suçlardan
tutuklu. Bazılarında bağımsız gazeteci, sınır tanı-
mayan gazeteci, internet gazetesi gibi sarı basın
kartı olmadan gazeteci sıfatı kullanarak teröre
destek veya adli suçlardan hüküm giymiş kişil-
erdir” diye konuştu.

NEDEN GÖZALTINA ALINDILAR?
CHP Grubunun önergesinde bahsettiği gazeteci-

lerin neden gözaltına alındığı hakkında bilgi
veren Yurdunuseven şu ifadelere yer verdi;
“Burada CHP grubunun bahsettiği gazetecilerin
neden gözaltına alındığına gelelim isterseniz.
Cumhuriyet Başsavcılığı tarafından yürütülmekte
olan bir kısım soruşturmalarda ve mahkemeler
nezdindeki kamu davalarında bilirkişi olarak
görevlendirilen şahıslardan birinin 27 Ocak 2025
tarihindeki bir TV yayınında kendisiyle yapılan
telefon görüşmesinin izinsiz olarak kayda alıp
yayınlanmak suretiyle ifşa edilmesi, ayrıca bilirk-
işinin isminin hedef gösterilecek şekilde açıkla-
narak yargılamanın seyrini etkilemeye yönelik
sözler sarf edilmesi eylemlerine iştirak etme
suçundan dolayı işlem yapılmıştır. Bakın Türk
Ceza Kanunu’nun 133/3’üncü maddesi ne diyor;
‘Kişiler arasındaki aleni olmayan konuşmaların
kaydedilmesi suretiyle elde edilen verileri hukuka
aykırı olarak ifşa eden kişi, iki yıldan beş yıla
kadar cezalandırılır. İfşa edilen bu verilerin basın
ve yayın yoluyla yayımlanması halinde de aynı
cezaya hükmolunur.’ Bilirkişiyi Etkilemeye
Teşebbüs ki Türk Ceza Kanunu’nun 277.
Maddesi ne diyor; ‘Görülmekte olan bir davada
gerçeğin ortaya çıkmasını engellemek veya bir
haksızlık oluşturmak amacıyla, davanın
taraflarından birinin, sanığın, katılanın veya mağ-
durun lehine veya aleyhine sonuç doğuracak bir
karar vermesi veya bir işlem tesis etmesi ya da
beyanda bulunması için, yargı görevi yapanı,
bilirkişiyi veya tanığı hukuka aykırı olarak etkile-
meye teşebbüs eden kişi, iki yıldan dört yıla

kadar hapis cezası ile cezalandırılır.”
“BASIN ÖZGÜRLÜĞÜ SADECE

HÜKÜMET VE DEVLET KURUMLARINI
KARALAYANLAR İÇİN Mİ GEÇERLİ?”

CHP için basın özgürlüğünün hükümeti ve devlet
kurumlarını karalayan gazetecileri kapsadığını
ifade eden Yurdunuseven, “CHP grubunun bah-
settiği basın özgürlüğü ile örtüşmeyen, toplumu
yanıltıcı ve yargılama sürecini etkileyici
davranışları nedeniyle gözaltına alınan bu şahıs-
lar her Türk vatandaşı gibi kanun önünde eşittir.
Eşit bir şekilde ifade vermektedirler. Bir kimsenin
gazeteci olması o kimselerin Türk Ceza
Kanununda suç teşkil eden eylemleri işlemesini
meşru kılmaz. Hayatları hükümetimizi ve genel
başkanımızı muhalefet etmekle geçen ama bu
olayda doğruları söylediği için yani yapılanın bir
suç olduğunu ifade ettiği için şuan linç edilen
haber spikerleri vardır. Sizin basın özgürlüğün-
den anladığınız sadece hükümet ve devlet
kurumlarını karalayan gazeteciler için mi geçerli?
Daha kendi cenahınızdan bir gazetecinin doğru-
ları paylaşmasına tahammülünüz yok ki onları
linç ediyorsunuz. Kaldı ki geçtiğimiz aylarda bu
kadar basın özgürlüğüne sadıksınız; Balıkesir'in
Burhaniye ilçesinde bir gazetecinin CHP'li meclis
üyesi tarafından öldüresiye dövüldüğü olayda
CHP grubu bu gazeteciye niye sahip çık-
mamıştır? Bu vesileyle CHP Grubunun önerisine
hayır oyu vereceğimizi belirterek gazi meclisi
saygıyla selamlıyorum” dedi.
>>MEVLÜT TINAS

Sarı serum faciasının altından
diploması iptal edilen doktor çıktı
Afyonkarahisar'da halk arasında ‘atom' diye tabir edilen sarı serumun

bağlanması sonrası fenalaşan ve kaldırıldığı hastanede yaşamını
yitiren 38 yaşındaki hastaya serumun bağlandığı klinikle ilgili yeni bir
detay ortaya çıktı. Kliniğin ortaklarından birinin, 2022 yılında devlet
hastanesinde görevliyken alkollü bir iş adamının kanını değiştirdiği

için yargılandığı ve diplomasının iptal edildiği iddia edildi.
Olay, 13 Ocak'ta kent merkezindeki özel
bir klinikte meydana geldi. İddiaya göre,
mobilya sektöründe faaliyet gösteren bir
firmanın sahibi olan ve umre yolculuğu
hazırlığı yapan 2 çocuk babası Mehmet
Gündoğan, grip şikayetiyle kliniğe
başvurdu. Burada Gündoğan'a herhangi
bir tetkik yapılmadan sarı serum bağ-
landı. Ancak Gündoğan serumun bitme-
sine yakın nefes almakta güçlük çektiği-
ni söyleyerek fenalaştı. Sonrasında ise
Gündoğan'a iddiaya göre klinik çalışan-
ları müdahale edemedi. Yaklaşık 10 daki-
ka sonra Gündoğan'ın refakatçi olarak
yanında götürdüğü arkadaşı
Gündoğan'ın durumunu görünce 112
Acil Çağrı Merkezini arayarak yardım
istedi. İhbar üzerine kliniğe gelen ambu-
lansla Afyonkarahisar Devlet
Hastanesine kaldırılan Gündoğan müda-
halenin ardından yoğun bakıma alındı.
Ancak Gündoğan girdiği yoğun bakım-
dan 20 saatin sonunda hayatını kaybetti.

7 SANIKLI DAVADA
YARGILANAN DOKTORUN
DİPLOMASI İPTAL EDİLDİ

Olayın gerçekleştiği klinikle ilgili bir

gündeme gelen bir iddia ise akıllara dur-
gunluk verdi. İddiaların odağındaki klin-
iğin ortaklarından birinin, 2022 yılında ‘iş
insanı B.B.'nin karıştığı alkollü trafik
kazası sonrası götürüldüğü devlet has-
tanesinde verdiği kan testinin değiştir-
ildiği iddiası' ile ilgili yargılanan doktor
olduğu öne sürüldü. Mert B. isimli dok-
tor, olayla ilgili Afyonkarahisar 2. Ağır
Ceza Mahkemesinde açılan davada 7
sanıktan biri olurken ve yargılama son-
rasında doktorluk diplomasının iptal
edilmesi ile gündeme gelmişti.

DİPLOMASI İPTAL EDİLİNCE
İSMİ TABELADAN SİLİNDİ

Mert B.'nin davası devam ederken açılan
idari soruşturma çerçevesinde devlet
hastanesi ile ilişiğinin kesildiği belirtildi.
Mert B.'nin diploma iptali sonrası sarı
serum faciasının yaşandığı kliniği
Uydukent semtinde bir başka doktorla
birlikte açtığı, ardından işletmeye
başladığı kaydedildi. Ardından Mert
B.'nin diploması mahkeme kararı ile iptal
edilince İl Sağlık Müdürlüğüne yapılan
şikayetler sonrası Mert B.'nin isminin
klinikteki tabeladan silindiği ancak şah-
sın burada doktor unvanı ile çalışmaya
devam ettiği öne sürüldü. Öte yandan,
facianın yaşandığı olayla ilgili İl Sağlık
Müdürlüğü tarafından açılan soruştur-
manın devam ettiği bildirildi. >>İHA

Annesini öldüren genç ve ona
yardım eden şahıs tutuklandı
Afyonkarahisar'da annesini pompalı tüfekle vurarak öldüren 19 yaşındaki

genç ile ona yardım eden şahıs, tutuklanarak cezaevine gönderildi.
Olay, Fatih Mahallesi'nde gece geç
saatlerde meydana geldi. Edinilen bil-
gilere göre, O.K. isimli şahısla birlikte
annesi Sevgi Erbay'ın oturduğu eve
giden H.H.B. (19), çıkan tartışmada
annesini yanında getirdiği pompalı
tüfekle vurdu. Göğsünden yaralanan
Erbay, çevredekilerin ihbarı üzerine
olay yerine gelen ambulansla
kaldırıldığı hastanede kurtarılama-
yarak yaşamını yitirdi. Olay sonrası
iki şahısta geldikleri motosiklete
binerek olay yerinden kaçtı. Polis
ekipleri kaçan şahısları yakalayarak
gözaltına aldı. Annesini öldüren
H.H.B. ile ona yardım ettiği öne
sürülen O.K., emniyetteki işlemlerinin
ardından sevk edildikleri adliyede
çıkarıldıkları mahkemece tutukla-
narak cezaevine gönderildi. 4 çocuk
annesi Sevgi Erbay'ın cenazesi ise,
Sinanpaşa ilçesi Balmahmut köyünde
toprağa verildi. >>İHA

2 otomobilin çarpıştığı kazada sürücülerden biri öldü
Afyonkarahisar’da çarpışan iki otomobilden birinin sürücüsü yaşamını yitirdi.

Kaza, susuz beldesi girişinde meydana
geldi. Edinilen bilgilere göre, B.K., yöne-
timindeki 34 BDR 35 plakalı otomobil
kavşakta henüz belirlenemeyen bir
sebepten ötürü Ç.U.’nun kullandığı 34
MFG 602 plakalı araçla çarpıştı. Kazada
sürücülerden Ç.U., yaralandı. Yaralanan
şahıs ardından çevredekilerin haber ver-
mesi üzerine olay yerine gelen ambu-
lansla Afyonkarahisar Devlet
Hastanesi’ne kaldırıldı. Ancak Ç.U.,
burada yapılan müdahaleye rağmen
kurtarılmayarak yaşamını yitirdi.
Kazanın ardından savcılık tarafından
soruşturma başlatıldı. >>İHA
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KIŞ AYLARINDA YOĞUN NEMLENDİRİCİLER
TERCİH EDİLMELİDİR
Kış aylarında hava sıcaklıklarının düşmesiyle
ciltte problemler olabileceğini belirten
Dermatoloji Dermatoloji Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi
Caner Demircan, “Kış aylarında cilt bariyerini
güçlendirmek için yoğun nemlendiriciler tercih
edilmelidir. Her el yıkama ve duş sonrasında
mutlaka nemlendirme sağlanmalıdır” dedi.   

Dermatoloji Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi Caner
Demircan, kış aylarının cilde etkilerine,
güneşten korunmanın önemine ve soğuk

havalarda el bakımına dair açıklamalarda bulun-
du. Dr. Öğr. Üyesi Demircan, doğru bakım ve
korunma yöntemleriyle cildi sağlıklı tutmanın
mümkün olduğunu ifade etti. 

CİLDİN NEM DENGESİ KORUNMALIDIR
Kış aylarında hava sıcaklıklarının düşmesiyle
ciltteki su kaybı artışının cildin kurumasına
sebep olabileceğini söyleyen Dr. Öğr. Üyesi
Demircan, “Soğuk havanın etkisiyle cildi dıştan
koruyan yağ tabakası incelmesi sonucunda deri
bariyeri bozulur. Tüm bunlar ciltte kuruluk, kaşın-
tı, kızarıklık ve çatlama gibi problemlere yol aça-
bilir. Aynı şekilde kapalı mekanlarda klima veya
kalorifer petekleri ile sağlanan ısı, havanın kuru-
masına ve dolayısıyla benzer şikayetlere sebep
olabilir. Tüm bu problemlerin önüne geçmede
cildin nem dengesini sağlamak kilit öneme
sahiptir” diye konuştu. 

KIŞ AYLARINDA YOĞUN 
NEMLENDİRİCİLER TERCİH EDİLMELİDİR 

Dr. Öğr. Üyesi Demircan, kış aylarında cildimizi
koruyacak önerilerini şöyle sıraladı: 
“Kış aylarında cilt bariyerini güçlendirmek için
yoğun nemlendiriciler tercih edilmelidir. Her el
yıkama ve duş sonrasında mutlaka nemlendirme
sağlanmalıdır. Cilt tipinize uygun olarak su veya

yağ bazlı nemlendiriciler tercih edilebilir.
Dudaklar ve eller açıkta kalmaları sebebiyle
soğuk hava şartlarına karşı daha duyarlıdır. Bu
bölgelerinde nemlendirilmesi ihmal edilmeme-
lidir. Sıcak su, cildin kurumasını hızlandırabilir.
Ilık suyla duş almak, cildin nem kaybını önler.
İdeal olarak duş süresi 5-10 dakikayı geçmeme-
lidir. Cilt temizliği de oldukça önemlidir. Aşırı sert
temizleyiciler yerine cilde zarar vermeyen, nazik
temizleyiciler tercih edilmelidir. Kışın, ellerimizi
sık sık yıkamak ve dezenfekte etmek gerekir.
Ancak aşırı sıvı sabunlar, alkol bazlı dezenfek-
tanlar ve kolonya, cildin doğal yağ dengesini
bozarak kurumalara yol açabilir. Bu durum
ellerde kızarıklık, kaşıntı, döküntü ve çatlama
gibi seyreden temas egzamasına yol açabilir.
Ellerinizin kurumasını önlemek için sık sık el
kremi uygulamak önemlidir. Özellikle yıkama ve
dezenfekte işlemleri sonrası, ellerinizi nem-
lendirici içerikli kremlerle besleyin. El kremi,
cildin su kaybını önler ve ellerin yumuşak
kalmasını sağlar. Soğuk hava şartlarında,
ellerinizi dışarıda korumak için eldiven kullan-
maya özen gösterin. Eldiven, hem soğuktan
hem de kuru havadan ellerinizi koruyacaktır.
Aynı şekilde kimyasal maruziyetini de en aza
indirmek ve deri bariyerini korumak adına her
türlü maruziyeti önlemek adına iş yaparken de
eldiven kullanmak önemlidir.” 

CİLT TİPİNE GÖRE UYGUN
KREMLER KULLANILMALI

Güneşin sadece yaz aylarında zarar verebile-
ceği düşüncesinin yaygın bir yanılsama
olduğunu vurgulayan Dr. Öğr. Üyesi Demircan,
“Bu durum kışın güneşten korunma önlemlerinin
göz ardı edilebilmesine sebep olabilmektedir.
Özellikle karlı bölgelerede güneş ışınları kar
yüzeyinden yansıyarak cildimize iki kat daha
fazla zarar verebilir. Dolayısıyla, yaz da olsa kış
da olsa güneşten korunma önemlidir. Cilt tipinize
uygun olarak su bazlı veya yağ bazlı SPF 30 ve
üzeri bir güneş kremi kullanarak cildinize zarar
veren UV ışınlarına karşı korunma sağlaya-
bilirsiniz. Kış tatilinde dağa çıkmayı planlıyor-
sanız, güneşe karşı daha dikkatli olmalısınız.
Dağ yüksekliği arttıkça UV ışınları da artar, bu
yüzden güneş kremi ve güneş gözlüğü kullan-
mak oldukça önemlidir” dedi. 

CİLT SAĞLIĞINA HER
MEVSİM DİKKAT EDİLMELİ

Dr. Öğr. Üyesi Demircan, “Kış mevsimi, cildimiz
için bir meydan okuma olabilir, ancak doğru
bakım ve korunma ile bu zorlukların üstesinden
gelebiliriz. Alacağımız küçük önlemlerle cildimizi
sağlıklı tutmak mümkündür. Unutmayın, cildi-
nizin sağlığı yıl boyunca önceliğiniz olmalıdır”
ifadelerini kullandı. 
>>İHA 

Yanlış sırayla yemek yiyorsanız
kilo vermeniz zorlaşabilir 
Beslenme ve Diyet Uzmanı
Hande Soydemir, yemekleri
belirli bir sırayla yemenin kan
şekerini dengelemeyi ve kilo
kontrolünü sağladığını söyledi. 

Yemek yeme sıralamasının tokluk mekanizması ve
kilo verme süreci üzerindeki etkileriyle dikkat edilme-
si gereken önemli bir konu olduğunu vurgulayan
Beslenme ve Diyet Uzmanı Hande Soydemir
“Yapılan bilimsel araştırmalar, yemekleri belirli bir
sırada tüketmenin kan şekerinin dengelenmesine,
tokluk hissinin uzatılmasına ve kilo kontrolünü kolay-
laştırılmasına yardımcı olduğunu göstermektedir”
dedi. Öncelikle lifli gıdaları tüketmek, daha sonra
proteinlere ve en son karbonhidratlara yer vermenin
sıralamada en etkili yöntem olduğuna dikkat çeken
Diyetisyen Soydemir bu sıralamanın, kan şekerinde-
ki ani yükselişleri önlerken sindirimi daha yavaş ve
kontrollü hale getirdiğini söyledi. Sebzeler ve tam
tahıllar gibi lifli gıdaların mideyi doldurarak tokluk
hissinin erken başlamasına yardımcı olduğunu; pro-
teinlerin ise sindirimi yavaşlatarak uzun süre tokluk
sağladığını belirten Diyetisyen Soydemir en son
tüketilen karbonhidratların ise bu denge sayesinde
kan şekerini ani bir şekilde yükseltmeden enerji
verdiğini dile getirdi. 

KAN ŞEKERİNİ DÜZENLER, 
KİLO KONTROLÜ SAĞLAR

Bu yöntemin pratikteki uygulamasına örnek veren
Diyetisyen Soydemir “Bir öğünde önce sebze
yemeği veya salata gibi lif açısından zengin gıdalar
tüketilebilir. Ardından protein kaynağı olan tavuk,
balık, yumurta ya da et tercih edilebilir. En son ise
pilav, makarna veya ekmek gibi karbonhidrat içeren
gıdalar yenmelidir. Aynı zamanda kilo kontrolüne de

katkı sağlar. Kan şekerindeki ani dalgalanmaları
önlediğiniz zaman, vücut daha az insülin salgılar.
Daha az insülin salgılanması, yağ depolanmasını
azaltarak kilo alımını zorlaştırır. Bunun yanında,
mide boşluğunun daha uzun süre dolu kalması,
gereksiz atıştırmaların ve fazladan kalori alımının
önüne geçer” diye konuştu. 

LİFLİ GIDALAR ÖNCE YENİLİRSE,
KARBONHİDRATLARIN

SİNDİRİMİNİ YAVAŞLATIR
Bir başka önemli konunun ise yemek sıralamasının
sindirim sırasındaki etkileri olduğuna değinen
Diyetisyen Soydemir lifli gıdalar öncelikle
tüketildiğinde, mide ve bağırsaklarda bir bariyer
oluşturarak karbonhidratların sindirimini yavaşlat-
tığını, bunun da hem diyabet hastaları hem de
insülin direnci olan bireyler için büyük bir avantaj
sağladığını anlattı. Her bireyin metabolizmasının
farklı işlediğini hatırlatan Diyetisyen Soydemir “Bu
bilgiler genel bir öneri niteliğindedir. Herkeste aynı
etkiyi oluşturacağını söyleyemeyiz. Dolayısıyla,
bireysel ihtiyaçlarınızı anlamak ve buna uygun bir
beslenme planı oluşturmak için bir diyetisyenden
destek almalısınız” dedi.   Soydemir, sağlıklı bir
yaşam sürmek için yemek yeme sıralamasına dikkat
etmenin, hem kısa hem de uzun vadede çok faydalı
bir alışkanlık olduğunu; daha dengeli ve bilinçli bir
öğün planlaması ile hem fiziksel sağlık hem de
yaşam kalitesinin artacağını sözlerine ekledi. 
>>İHA
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Basın mensuplarının
sorunları görüşüldü
Medya-İş Sendikası ve TGK yetkilileri Afyon Gazeteciler Cemiyeti’ne ziyaret etti.

Medya-İş Sendikası Genel Başkanı Sezai Ballı ve Türkiye Gazeteciler
Konfederasyonu (TGK) Genel Başkan Vekili, Konya Gazeteciler
Cemiyeti Başkanı Sefa Özdemir, Afyon Gazeteciler Cemiyeti'ni ziyaret
etti.  Afyon Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Önder Artuk, Başkan
Yardımcısı Sezer Küçükkurt, Genel Sekreter Mahmut Emin Birliktir ve
diğer Yönetim Kurulu Üyeleri Mehmet Abdioğulları, İsa Kuş, Faruk
Kılınç ve Ali Osman Okşar'ın katılımıyla gerçekleşen toplantıda, gazete-
cilerin yaşadığı zorluklar üzerinde duruldu.  Medya-İş Sendikası Genel
Başkanı Sezai Ballı ve TGK Genel Başkan Vekili Sefa Özdemir, ziyaret
sırasında, Cemiyet Başkanı Artuk ve yönetimine misafirperverlik-
lerinden dolayı teşekkür etti. Başkan Artuk da, yönetimi adına ziyaret
için gelen konuklara teşekkürlerini iletti ve gazetecilik mesleğinin
güçlendirilmesi adına bu tür görüşmelerin önemine değindi. Ziyaret,
gazetecilik camiasının sorunlarına dikkat çekilmesi ve çözüm öneri-
lerinin tartışılması adına verimli bir ortam sağladı. >>HÜDAYİ ACAR

Tarım arazilerinde denetimler sürüyor
Afyonkarahisar İl Tarım ve Orman Müdürlüğü, hububat ekili tarım arazilerinde

bitki çıkış kontrolü, hastalık ve zararlı mücadele çalışmalarını sürdürüyor.
İl Tarım ve Orman Müdürlüğü ekipleri,

çiftçilerin verimli bir hasat elde ede-
bilmesi için düzenli denetimler yaparak
destek sağlıyor. Ekipler, hububat ekili
tarım arazilerinde düzenli olarak bitki
çıkışı kontrolleri gerçekleştiriyor. Teknik
personeller tarafından yapılan bu
denetimlerle, ekilen bitkilerin sağlıklı
bir şekilde büyümesi ve gelişmesi
sağlanıyor. Ayrıca, ilçedeki tarım arazi-
lerinde olası hastalık ve zararlıların
önüne geçebilmek amacıyla kapsamlı
kontrol çalışmaları sürdürülüyor. Çiftçi-
lerin verimli ve sağlıklı bir hasat elde
edebilmesi için zararlılara karşı etkili
önlemler alınıyor. >>KADER KAYA

MHP heyetinden Ankara çıkartması
Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak, Sanayi Bölgeleri 

Genel Müdürü Abdurrahman Aydın’ı makamında ziyaret ederek istişarelerde bulundu.
Gerçekleştirilen ziyarette, Milletvekili
Taytak’a Bolvadin Belediye Başkanı
Derviş Aynacı ve Şuhut Belediye
Başkanı Muhittin Özaşkın’da eşlik etti.
Ziyaret sırasında, Şuhut ve Bolvadin
ilçelerindeki Organize Sanayi
Bölgelerinin talepleri, Müdür Aydın’a
iletildi. Şuhut ve Bolvadin sanayi böl-
gelerinin ihtiyaçları ve gelişim süreçleri
üzerine görüş alışverişinde bulunuldu.
>>İZZET IŞIK

Kaymakam Demirci’den 
esnaf ziyareti

Sultandağı Kaymakamı Hacı Demirci beraberinde İlçe
Jandarma Komutanı ve İlçe Emniyet Müdürü ile birlikte ilçede
bulunan esnafları ziyaret ederek, istek ve taleplerini dinlediler.
Kaymakam Demirci, ziyaret
ettiği esnafla birebir sohbet
ederek ticari faaliyetlerin duru-
mu ve karşılaşılan sorunlar
hakkında bilgi aldı. Esnafın
ekonomik koşullarını ve bek-
lentilerini not alan Kaymakam
Demirci, gerekli durumlarda
ilgili kurumlarla iş birliği
yapılarak çözümler üretilmesi
için çalışacaklarını ifade etti.
İlçe Jandarma Komutanı ve
İlçe Emniyet Müdürü ise,
ziyaret sırasında güvenlik
konularında esnafın görüşlerini
aldı. Ziyaretin ardından yapılan
açıklamada, bu tür saha çalış-
malarının, yerel yönetim ve
kamu birimleriyle vatandaş
arasında güçlü bir bağ kurmak
için önemli olduğu belirtildi.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Özel sektörden sokak hayvanlarının 
barınması için kaymakamlığa destek

Afyonkarahisar’ın Emirdağ ilçesinde bir geri dönüşüm 
firması sahipsiz köpeklerin korunması ve barındırılması

amacıyla kaymakamlığa 50 adet köpek kulübesi hibe etti.
Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr.
Kübra Güran Yiğitbaşı’nın sokak
köpekleri ile ilgili verdiği talimat son-
rası bir çok ilçede olduğu gibi
Emirdağ Kaymakamlığı da
harekete geçti. Konuyla ilgili çalıma
başlatan kaymakamlığa ilk destek
ise ilçedeki Organize Sanayi

Bölgesi’nde faaliyet gösteren bir fir-
madan geldi. Geri dönüşüm firması
köpeklerin korunması ve barındırıl-
ması talimatına destek olmak
amacıyla barınaklara dağıtılmak
üzere kaymakamlığa 50 adet köpek
kulübesi hibe etti. 
>>İHA
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REKLAM FİYAT TARİFESİ
RENKLİ

TAM SAYFA : 20000
YARIM SAYFA: 12000
ÇEYREK SAYFA: 8000
LOGO ÜSTÜ:5000

SİYAH/ BEYAZ

TAM SAYFA : 13000
YARIM SAYFA: 8000
ÇEYREK SAYFA: 6000

CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN: 
"KİMSE BENİM VATANDAŞLARIMIN
HAYATI ÜZERİNDE KUMAR OYNAYAMAZ"   

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Bolu Kartalkaya'daki otel yangınına ilişkin, "78 canımızı bizden kopartan bu katliamın yaşanmasında
kimin sorumluluğu, kusuru, eksiği ve ihmali varsa tekmili birden hesap sorulması için gereken neyse yapmaktan asla çekinmeyeceğiz" dedi.   

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, AK
Parti Grubunda konuştu. Erdoğan, TBMM
grup toplantısının hayırlara vesile olmasını

diledi. Grup toplantılarının geçtiğimiz salı günü
Bolu Kartalkaya'da bir otelde çıkan yangında 78
kişinin hayatını kaybettiği bir atmosferde gerçek-
leştiğini belirten Erdoğan, "Sözlerimin hemen
başında, yangın faciasında yitirdiğimiz 78
kardeşimizin her birine bir kez daha Allah’tan rah-
met niyaz ediyorum. Hayatını kaybedenlerin
neredeyse yarısının çocuk olması, yürek
yangınımızı daha da artırmıştır. Aralarında bizzat
tanıdığımız, Bolu eski milletvekilimiz Mehmet
Güner’in kızı, damadı ve torunlarının bulunduğu
ailelerimiz, tüm fertleriyle vefat etti. Çarşamba
günü Bolu’ya gittik. Cenazelerimizi dualarla, tek-
birlerle, yasinlerle, fatihalarla ve gözyaşlarıyla
son yolculuklarına uğurladık. Onlardan bize belki
bir ömür boyu ince ince kanayacak koca bir iç
yarası, gönül kırgınlığı kaldı. Rabb’im hepsini
cennetiyle, cemaliyle müşerref eylesin diyorum.
Yakınlarını kaybeden ailelerimizle dayanış-
mamızı göstermek, millet olarak acımızı
beraberce yaşamak amacıyla bir günlük milli yas
ilan ettik" ifadesini kullandı. 

MUHALEFETİN İFTİRA 
BOYUTLARINA VARAN ÇİRKİNLİKLERİNE

KULAKLARIMIZI TIKADIK
Daha önceki facialarda ve afetlerde olduğu gibi
Bolu'da yaşanan hadisede de milletin birbirine
kenetlendiğini, acıyı yüreğinde hissettiğini vurgu-
layan Erdoğan, "Edepten, adaptan, ahlaktan, bu
milletin değerlerinden nasibini almayan kimi ken-
dini bilmezler dışında 85 milyon, tasada bir
olduğunu, beraber olduğunu her daim kardeş
olduğunu bir kez daha ortaya koymuştur. Bu
süreçte ailelerimizin yaşadıkları derin ızdıraba,
saygımızın icabı olarak meseleyi günlük siyasi
tartışmalara konu etmemeyi ilk günden itibaren
büyük özen gösterdik. Bir haftadır, ana muhale-
fetin sataşmanın da ötesine geçerek artık itham
ve iftira boyutlarına varan çığlık ve çirkinliklerine
ısrarla kulaklarımızı tıkadık. Mecbur kalmadıkça,
ailelerimizin acısına acı kattığını gördüğümüz bu
süfli münakaşalardan özellikle imtina ettik. Ancak,
biz sükut ettikçe, ana muhalefet partisi ile kiralık
kalemleri ve tetikçi ekran yüzleri seviyeyi her gün
biraz daha aşağı çekti. Kayıplarının acısıyla
yürekleri Kerbela çölüne dönmüş ailelerimizin
matemini umursamadan tam bir haftadır, vicdan-
sızlığın her çeşidini sergilediler. Sosyal medya
mecralarından kendilerini aklama yarışına girdil-
er. Çıkıp bir nedamet cümlesi kurmak, acılı
ailelerimizi teskin etmek, yargının ve devletin ilgili
kurumlarının görevini yapmasını beklemek yer-
ine, telaşla sağa sola bühtan etmeyi sürdürdüler.
Ülkemiz muhalefeti adına büyük bir taaccüb,
teessür ve teessüfle takip ettiğimiz bu pes-

payeliklerine rağmen duruşumuzu yine boz-
madık" diye konuştu. 

BELEDİYE YETKİLİLERİNİN DE
OLDUĞU 19 KİŞİ TUTUKLANDI

Cumhuriyet savcılarının ve farklı bakanlıklardan
başmüfettişlerin yangın faciasıyla ilgili tahkikatları
sürdürdüklerini dile getiren Erdoğan, "İlk etapta 9
kişi gözaltına alındı, ifadeler verildi. Soruşturma
daha da derinleştirildi ve genişletildi. Buna göre
gözaltı sayısı 28’e yükseldi. Bunlardan aralarında
Grand Kartal Oteli'nin sahibinin, işletme
müdürünün, otel çalışanlarının ve bazı üst düzey
belediye yetkililerinin de olduğu 19 kişi tutuklandı.
7 kişi hakkında da adli kontrol kararı verildi" dedi.
Erdoğan, yapılan ilk incelemeler neticesinde
otelin yangın algılama sisteminin çalışmadığının,
iş yerinde olaya müdahale edebilecek acil durum
ekiplerinin bulunmadığının, iş yeri yangın
söndürme sistemlerinin yetersiz kaldığının, otelin
acil çıkış yolları ve kapılarının ihtiyaca cevap
verecek şekilde olmadığının, otelde muhtemel bir
yangına karşı risklerin yeterince değerlendirilerek
gerekli tedbirlerin alınmadığının tespit edildiğini
söyledi. 

ARAŞTIRMA KOMİSYONU ALINMASI
GEREKEN ÖNLEMLERİ BELİRLEYECEK

Yangın faciasına ilişkin adli ve idari süreçlere ek
olarak AK Parti grubunun yangının tüm yönleriyle
araştırılması için Meclise araştırma önergesi
verdiğini anımsatan Erdoğan, "Önergemiz diğer
parti gruplarının teklifleriyle birlikte değerlendiril-
erek dün gece genel kurulda kabul edilmiştir.
Kurulacak Meclis araştırma komisyonu mevzuat-
tan veya uygulamadan kaynaklı açıkları tespit
ederek bir daha benzer acıların tekrar etmemesi
için alınması gereken önlemleri belirleyecektir.
Meclisimizin de bu doğrultuda ihtiyaç duyulan
adımları kararlılıkla atacağına inanıyorum. Tüm
siyasi partilerimizden ve milletvekillerimizden
sürece müspet ve anlamlı katkı vermelerini bek-
liyoruz" değerlendirmesini yaptı. 

SAĞDUYUYLA DAVRANMAKTA 
ISRARCI OLDUK

"Açgözlü müptezellerin daha fazla para
kazanacağız diye vatandaşlarımızın canını hiçe
saymasına tahammülümüz yoktur ve olamaz"
diyen Erdoğan, "Cumhurbaşkanı olarak milletin
kürsüsünden şu çağrıyı yapıyorum. Kimse benim
vatandaşlarımın hayatı üzerinde kumar oynaya-
maz. Kimse daha ağzı süt kokan sabileri fidan
gibi delikanlıları her gülüşlerinde yüzlerinde
çiçekler açan masum çocukları ihtiraslarına ve
hırslarına kurban edemez. Kanunun arkasından
dolanmaya çalışan mevzuatı ve yönetmelikleri
ihlal eden kurnazlık yaparak yükümlülüklerinden
kaçmaya yeltenen kim olursa olsun devletimizin
pençesi yakasındadır. Nefesi ensesindedir.
Kimsenin gözünün yaşına bakmayacağız.

Nerede bir eksik, sorun, açık varsa gidermek
hususunda kararlılığımızı perçinleyerek sürdüre-
ceğiz" ifadelerini kullandı. 

DEMOKRASİMİZİN BİR AN ÖNCE YAPICI 
VE SAĞLIKLI BİR MUHALEFETE 

KAVUŞMASI EN BÜYÜK TEMENNİMİZDİR
Bu ülkenin ve demokrasinin en temel sorununun
vizyonsuz, programsız, plansız, tembel, dediko-
duyu siyaset zanneden bir muhalefet olduğunu
belirten Erdoğan, "Darbe girişimlerinden Gezi
kalkışmasına, çukur eylemlerinden kanlı terör
saldırılarına, egemenliğimizi ve ekonomimizi
hedef alan nice sinsi girişimlerden deprem felake-
tine kadar neredeyse her konuda kendi ülkesi ve
milletine karşı olanların yanında saf tutan bundan
da zerre kadar hicap duymayan muhalefet
anlayışını reddediyoruz. Demokrasimizin bir an
önce yapıcı ve sağlıklı bir muhalefete kavuşması
en büyük temennimizdir. Biz gözyaşımızı içimize
akıtma pahasına vakur davrandıkça muhalefetin
bunu farklı yönlere çekmeye çalışması tam olarak
bir vicdan tutulmasıdır. Bunun değerlendirilmesini
aziz milletimizin irfanına havale ediyorum.
Yakınlarını kaybeden acılı ailelerimize Allah'tan
tekrar sabrı cemil diliyorum. Tedavileri devam
eden 4 kardeşimize acil şifalar temenni ediyorum.
Bu süreçte sorumluluk duygusuyla hareket eden
tüm siyasetçilere medya mensuplarına ve aziz
milletimin her bir ferdine en kalbi şükranlarımı
sunuyorum. Telefonla arayarak veya mesaj gön-
dererek taziyelerini ileten dost ve kardeş ülkelerin
liderlerine buradan tekrar teşekkür ediyorum. Bir
kez daha Rabbim aziz milletimize bu yaşatmasın
diyorum" açıklamalarında bulundu. 
ÖZEL KIRMIZI KARTLA OYALANIRKEN ESKİ

GENEL BAŞKAN İLK SARI KARTI 
KENDİSİNE ŞİMDİDEN GÖSTERDİ BİLE 

İktidarın alternatifi olması gereken muhalefetin ne
program, ne kavrayış, ne hazırlık, ne zihniyet
itibarıyla kendileriyle aşık atacak, yarışacak, kan-
tara çıkacak sıklette olmadığını söyleyen
Erdoğan, "Gündemlerinde ne millet var, ne mil-
letin derdi, sıkıntısı, sorunu var, varsa yoksa
kendi çıkarları, kendi ikballeri, kendi gelecekleri.
Aralarındaki güç rekabeti öyle bir raddeye ulaştı
ki cepleri, mideleri, çıkarları ve siyasi kariyerleri
dışında hiçbir şey gözleri görmüyor, kulakları duy-
muyor. Sıkıştıkça pot kıran CHP Genel
Başkanı'na ise en büyük, en insafsız, en şedit
dayağı daha iki sene önce uğruna gözyaşı dök-
tüğü selefi atıyor. Sayın Özel kırmızı kartla
oyalanırken eski genel başkan ilk sarı kartı kendi-
sine şimdiden gösterdi bile. Bir başka gerçek
şudur. Hemen her gün bir yenisi patlak veren
kumpas, yolsuzluk, taciz vakaları, buzdağının
sadece görünen kısmını temsil etmektedir. Ama
ne yapsalarmış? Mızrak artık çuvala sığmıyor.
Turpların büyükleri heybede. Bunu dediğimiz için

rahatsız oldular. Niye? E çünkü durumlarını gayet
iyi biliyorlar. Panikle yargı mensuplarımızı aileleri
ve çocukları üzerinden tehdit edecek kadar
muvazeneyi yitirmelerinin nedeni de aynıdır"
ifadelerini kullandı. 

CUMHUR İTTİFAKI OLARAK DAHA
FAZLA ÇALIŞARAK, DAHA FAZLA

KOŞTURARAK, MUHALEFETİN EKSİĞİNİ DE
BİZİM KAPATMAMIZ GEREKİYOR

Muhalefetin para kulelerinin, şişirilmiş konser
faturalarının ve bunun gibi daha birçok yolsu-
zluğun neye hizmet ettiğini herkesin çok iyi
bildiğini belirten Erdoğan, "Bu tablo elbette bizim
mesuliyetimizi daha da artırmaktadır.
Vatandaşlarımızın bunlara bakıp da umutsuzluğa
kapılmasına, siyasetten ümitlerini kesmesine, farklı
odaklara bel bağlamasına müsaade edemeyiz.
Cumhur İttifakı olarak daha fazla çalışarak, daha
fazla koşturarak, daha fazla ter dökerek, muhalefetin
eksiğini de bizim kapatmamız gerekiyor. Bu konuda
siz milletvekillerimize güveniyor, her birinizden daha
çok çaba bekliyorum" dedi. >>İHA

Bakan Yerlikaya: "9 Aralık'tan bu yana 
81 bin 576 Suriyeli ülkesine döndü"
Bakan Yerlikaya, Polis Müzesi Şehit Demet
Sezen konferans salonunda düzenlenen
"2025 Yılı Göç Kurulu Toplantısı"na katıldı.
Yerlikaya burada yaptığı konuşmada,
Uluslararası Göç Örgütü'nün verilerine
göre, dünya genelinde 281 milyonun
üzerinde göçmen bulunduğunu bildirdi.
Birleşmiş Milletler Mülteciler Yüksek
Komiserliği verilerine göre ise 122 milyonu
aşkın insanın ülkelerinde yaşanan çeşitli
nedenlerden dolayı zorla yerinden edilmiş
durumda olduğunu ifade eden Yerlikaya,
"Bu şu demek oluyor, her 67 kişiden biri
veya tüm dünya nüfusunun yüzde 1.5’i
maalesef yurtsuz bırakılmış, köklerinden,
ana vatanlarından koparılmış durumda"

ifadelerini kullandı. Yerlikaya, uluslararası
göçmen ve yerinden edilmiş göçmen
sayısındaki artışın göç yönetiminin küresel
bir öncelik haline geldiğinin en büyük
göstergesi olduğunu belirtti. Bunun aynı
zamanda planlı, stratejik ve insan odaklı bir
göç politikasının önemini ortaya koyduğunu
belirten Yerlikaya, “Ülkemizde toplam 4
milyon 121 bin 663, yasal kalan yabancı
bulunuyor. Bunların 2 milyon 865 bin
430’unu Suriyeliler, 1 milyon 66 bin 13’ünü
ikamet izni olan yabancılar ve 190 bin
220’sini uluslararası koruma altındakiler
oluşturuyor. İçişleri Bakanlığı olarak göçün
her boyutunu, ‘bütüncül’ ve ‘stratejik’ bir
bakış açısıyla yönetiyoruz. Gönül rahatlığıy-

la ifade edebiliriz ki Türkiye, göç yöneti-
minde dünyaya model bir ülkedir" diye
konuştu. Yerlikaya, 8 Aralık 2024’ün bir
dönemin bitişi, yeni bir dönemin de
başlangıcı olduğunu söyleyerek, "61 yıllık
Baas rejimi çöktü. Esad ülkesinden kaçtı.
Suriye’deki zulüm tarihin karanlık say-
falarındaki yerini aldı. Bizim ise vicdanımız
rahat, başımız dikti. Çünkü Sayın
Cumhurbaşkanımızın liderliğinde ‘Zalimin
karşısında, mazlumun yanında durduk, tari-
hin doğru tarafında yer aldık.’ Suriye’nin
özgürlüğüne kavuşmasıyla birlikte gönüllü,
güvenli, onurlu ve düzenli geri dönüşler hız
kazandı" şeklinde konuştu.
>>İHA
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İYİ Parti haftalık basın toplantısını gerçekleştirdi
İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu, haftalık basın toplantısında  gündemi değerlendirdi. 

Basın açıklamasından önce İYİ Parti İl
Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu, partiye
katılan vatandaşlardan hazır bulunanlara

rozetlerini taktı. Ramazan Çelik, Arif Özçelik,
Muzaffer Çelik, Yıldız Akman, Emine Nur Akman,
Hüseyin Kaya, Mahmut Arslan ve Birgül Taş İYİ
Parti Üyesi oldular. Basın toplantısında hazır
bulunan yeni üyelere rozetlerini başkan
Mısırlıoğlu takarak hayırlı olmasını diledi.
Partiye yeni katılan üyelerle toplu olarak hatıra
fotoğrafı çekilmesi sonrası başlayan basın
toplantısında başkan Mısırlıoğlu “Valimizin yap-
mış olduğu kaymakamlıklar eliyle belediyelere
göndermiş olduğu genelgeyle ilgili Türkiye gün-
deminde ve sosyal medya platformunda valimize
karşı eleştiri yağmuru ve paylaşıma toplum
tarafından tepkiler verildi. Bu konuda valimizin
yapmış olduğu talimat ilimizde, ilçelerimizde
huzuru tesis etmek adınaydı, bizle beraber
yaşayan sokak hayvanlarıyla ilgili bir katliam tali-
matıymış gibi algılandı, aslında belediyelerin ve
kaymakamlıkların üzerine yıkılacak sorun değil
bu sorun. Biz İYİ Parti olarak iktidar partisinin
mecliste sokak hayvanlarının uyutulmasıyla ilgili
getirmiş olduğu teklifi reddettik, bir canlının
katliam izninin milletvekilleri tarafından alınması-
na gönlümüz razı olmadı, onlarında yaşam hakkı
var. Topyekun bir seferberlikle bu sorunun altın-
dan kalkmak için geniş çaplı altyapı oluşturulmalı.
Sokak hayvanlarının yaşam haklarının korun-
ması için ve insanlara zarar vermemesi için
gerekli koşulların oluşturulması gerekiyor.
Valimizin talimatının hayvanların sokaktaki
koşullarından kaynaklı olarak barınaklara toplan-
masıyla ilgili olduğu öldürülmesiyle ilgili
olmadığını öğrendik, valimiz hedef tahtasında
tutularak Türkiye’deki sokak hayvanlarının
sorumlusu gibi gösterildi” dedi.

“EMNİYET MÜDÜRÜNÜ SAVUNMA 
POZİSYONUNA GİRMEMEK İÇİN 

KENDİMİ ZOR TUTUYORUM”
İl Emniyet Müdürü Mahmut Ay’ın görevden alın-
ması sonrası yapılan spekülasyonlar konusuna
değine Başkan Mısırlıoğlu” İl Emniyet
Müdürü’müzün görevden alınmasıyla ilgili karar-
name yayınlandı. 81 ilden bir tek Afyon İl Emniyet
Müdürü görevden alındı yerine başkası
görevlendirildi. Rutin bir şeydir olabilir hükümetin

tasarrufudur ancak daha sonrasında speküle
edilen olaylar bizi rahatsız etti. Bir siyasi partinin
önüne Gaziler Derneği tarafından çelenk konul-
du, ne hakaret ne küfür taşkınlık var bunun
üstüne demokratik hak olan şehit ve gazi aileleri
bu vatan ve millet için yakınlarından gazi ve şehit
olması hasebiyle Türkiye’de kırk yıldır musallat
edilen terör örgütünün meclise davet edilmesiyle
ilgili, İmralı turlarının başlamasıyla ilgili vatan-
daşın da dişlerini sıkarak izlediği olaylara şehit ve

gazi yakınları tepki gösterdi. Onlar bu ülke için
canlarını feda edenlerin yakınları. Onları bir taraf
gibi tutmak ve bu girişimden kaynaklı olarak sanki
orada terör faaliyeti yapılmış gibi anlayarak İl
Emniyet Müdürü ile ilgili tasarrufta bulunmak
şehitlerimizin kemiklerini sızlattı. Emniyet
müdürünü savunma pozisyonuna girmemek için
kendimi zor tutuyorum. Şehit ve gazilerimizin
çelengiyle ilgili bu tasarruf yapıldıysa tuz kok-
muştur. Bu Türkiye’nin karanlık çukura sürük-
lendiğinin açık göstergesi, sesini yükseltenin sesi
kısılıyor, eleştiri yapana soruşturma açılıyor bu
dönemde ülkeyi beka diye getirdikleri 22 yılın
sonunda beka sıkıntısıyla karşı karşıyayız” diye
ifade etti.

“HAVA AMBULANSI İLİMİZ
İÇİN OLUMLU BİR ADIM”

Afyonkarahisar İl Sağlık Müdürlüğü tarafında ilim-
ize hava ambulansı kazandırılması için yapılan
çalışmaların olumlu bir adım olduğu belirten
Mısırlıoğlu, bu tür hizmetlerin artırılması gerektiği
dile getirdi. "İlimizde hava ambulansı bir ara getir-
ildi kiralık olarak. Biliyorsunuz onun da gece
görüşü yoktu. Ben çok yakinen biliyorum gece
görüşünün olmadığını. Bizim kurucu il
başkanımızın beyine pıhtı atması nedeniyle
müdahale edilemedi. Ankara'ya gönderilmesi
gerekti. Başka koşullarla Ankara'ya ulaştırdık. O
günkü ambulansın gece görüşünün olmadığı için
sabaha kadar beklememiz gerektiği için biz
karayoluyla ulaştırdık. Hava ambulansıyla ilgili
ilimizden bir adım atılmış. Sağlık İl Müdürlüğü
önümüzdeki günlerde bir hava ambulansının ilim-
ize tahsis edileceğini söyledi. Buradan emeği
geçenlere de teşekkür ediyorum çünkü insan
sağlığına hizmet edecek sonuçta kim olursa olsun
inşallah bunu bize kazandıranlara da şükranlarımı
sunuyorum." Dedi >>HÜDAYİ ACAR

Merkez Hakem Kurulu Ve-TAS
bilgilendirme toplantısı yapıldı
Merkez Hakem Kurulu (MHK) ile Süper Lig Kulüpler Birliği Vakfı ve 1. Lig Kulüpler Birliği
Vakfı toplantısı, Riva'da Türkiye Futbol Federasyonu'nun ev sahipliğinde gerçekleştirildi.

Hasan Doğan Milli Takımlar
Kamp ve Eğitim Tesisleri'nde
düzenlenen toplantıda TFF 1.

Başkan Vekili, İcra Kurulu Üyesi,
Süper Lig'den Sorumlu Yönetim
Kurulu Üyesi Mecnun Otyakmaz, 1.
Lig Kulüplerinden Sorumlu Yönetim
Kurulu Üyesi Zafer Bahadır Saraç,
Kulüp Lisans İşleri, Tesisler ve
Yatırımlardan Sorumlu Yönetim
Kurulu Üyesi Mustafa Temel Bozbağ,
2. ve 3. Lig Kulüplerinden Sorumlu
Yönetim Kurulu Üyesi Murat Şahin,
TFF Genel Sekreteri Abdullah Ayaz,
MHK Başkanı Dr. Ferhat Gündoğdu,
Kulüpler Birliği Vakfı Başkanı ve
Fenerbahçe Başkanı Ali Koç, Süper
Lig Kulüpler Birliği Vakfı Yönetim
Kurulu Üyeleri, Trendyol Süper Lig
kulüplerinin başkanları ve temsilcileri,
Trendyol 1. Lig temsilcileri, Kulüpler
Birliği Vakfı Genel Sekreteri Çağrı İlk,
Fenerbahçe Spor Kulübü Yönetim
Kurulu Üyesi Hulusi Belgü,
Antalyaspor Başkanı Sinan Boztepe,

Gaziantep Futbol Kulübü Futbol Şube
Sorumlusu Mustafa Kara, Beşiktaş
Genel Sekreteri Uğur Fora,
Kasımpaşa Başkanı Fatih Saraç,
Çaykur Rizespor Asbaşkanı Hasan
Yavuz Bakır, Göztepe Sportif Direktör
Yardımcısı Ali Dönmez, Konyaspor
Kulübü Yönetim Kurulu Üyesi
Muhammet Ali Atasever ve Trendyol
1. Lig ekiplerinden Erzurumspor FK'yı
temsilen avukat Enes Şimşek yer
aldı.

"İLETİŞİM KANALLARINI 
AKTİF OLARAK KULLANMA

AMACINDAYIZ"
MHK Başkanı Dr. Ferhat Gündoğdu,
Trendyol Süper Lig ve Trendyol 1.
Lig'de 20. haftadan itibaren hayata
geçirilen Veri Tabanlı Atama
Sistemi'yle (Ve-TAS) ilgili detayları
paylaştı. Şeffaflık konusuna önem
verdiklerini vurgulayarak sözlerine
başlayan MHK Başkanı Dr. Ferhat
Gündoğdu, "İletişim kanallarını aktif
olarak kullanma amacındayız. Ve-TAS
ile hakem atamalarında insan unsu-
runu en aza indirmeyi hedefliyoruz.
Kulüplerin hakem yönetim sürecinde

aktif rol almalarını, kritik pozisyonlarda
itiraz haklarını kullanmalarını istiy-
oruz" dedi. Ve-TAS sistemini oluşturan
kriterlerini de katılımcılara aktaran
Gündoğdu, Türk futbolunun kısır
tartışmalardan kurtulması ve Türk fut-
bolunun marka değerinin yükseltilme-
si gerektiğini ifade etti. Kulüpler de Ve-
TAS başta olmak üzere çeşitli konular-
da düşüncelerini ve taleplerini aktardı.
Toplantının sonunda katılımcıların
huzurunda Trendyol Süper Lig ve
Trendyol 1. Lig'de 22. hafta görev
yapacak hakem ve yardımcı hakem
atamaları Ve-TAS üzerinden 
gerçekleştirildi. >>İHA

Kasapoğlu, “İnandık hocalara, 
güvendik takıma, hedef ikinci lig”
Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu ve
Spor Hizmetleri Müdürü Yılmaz Erşen, Prof. Dr. Veysel

Eroğlu Spor Salonu’nda antrenmanlarını sürdüren
Gençlik Spor Kulübü voleybol takımını ziyaret etti.

Kasapoğlu, voleybol takımının antren-
manına katılarak oyuncularla sohbet etti,
takıma olan güvenini dile getirdi. Ziyaret
sırasında yaptığı açıklamada, "İnandık
hocalarımıza, güvendik takımımıza. Hep
birlikte çok daha büyük başarılar elde ede-
ceğiz. Hedefimiz 2. Lig" diyerek, takımın
hedeflediği 2. Lig başarısına ulaşması için
ellerinden gelen tüm desteği sunacaklarını
belirtti. Ayrıca, moral verici bir jest olarak
oyunculara lokum ikramında bulundu.
Ziyaretin devamında, Gençlik Spor
Kulübü Voleybol Takımı’nın antrenörleri
Samet Bakır ve Yunus Sincik de açıklama
yaparak takımın son durumu ve hedefleri
hakkında bilgi verdi. Antrenör Samet
Bakır, "Takımımızın oyuncuları çok istekli
ve disiplinli. Hem fiziksel hem de zihinsel
olarak çok iyi bir gelişim gösteriyorlar.
Hedefimiz 2. Lig’e çıkmak ve bu başarıyı
Afyonkarahisar'a yaşatmak. Bunun için
elimizden geleni yapıyoruz," dedi.
Antrenör Yunus Sincik ise takımın gelişimi
konusunda daha fazla detay vererek:
"Genç oyunculardan oluşan bir takımımız
var. Hep birlikte çok çalışarak hem birey-

sel hem de takım oyununda gelişim
sağladık. Tüm sporcularımız özveriyle
çalışıyor. Hedefimize ulaşmak için sabırlı
bir şekilde ilerliyoruz." açıklamasında
bulundu. Ziyaret sırasında, İl Müdürü
Kasapoğlu ve Müdür Yılmaz Erşen,
takımın antrenmanlarını izlerken, sporcu-
lara moral vermek amacıyla onlarla kısa
bir sohbet gerçekleştirdi. Kasapoğlu,
"Burada gösterdiğiniz özveri ve disiplin
gerçekten takdire şayan. Hedefinize
ulaşacağınızdan hiç şüphemiz yok. Bizler
her zaman yanınızdayız" diyerek, takımın
motivasyonunu artırdı. 
>>HÜDAYİ ACAR
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Bağımlılıkla Mücadele İl Koordinasyon Kurulu
Toplantısı Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı
başkanlığında ilgili kurumlar ve STK'ların 
katılımıyla yapıldı. Toplantıda, gençleri bağımlılıktan
korumak için yapılacak çalışmalar ele alındı.

YİĞİTBAŞI, “MADDE BAĞIMLILIĞI GENÇLERİMİZİ
CİDDİ ORANDA TEHDİT EDİYOR”

Valilik makamında yapılan toplantıya Cumhuriyet
Başsavcısı Fatih Karabacak, AKÜ Rektörü Prof. Dr.
Mehmet Karakaş, AFSÜ Rektörü Prof. Dr. Nurullah

Okumuş, Vali Yardımcısı Mehmet Keklik, İl Sağlık Müdürü
Serhat Korkmaz, İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci,
Zafer Kalkınma Ajansı Afyonkarahisar Koordinatörü Osman
Köprücüoğlu, İl Sivil Toplumla İlişkiler Müdürü Abdurrahman
Özdilekler, Yeşilay Afyonkarahisar Şube Başkanı Arif
Kavas, Avrupa Birliği ve Dış İlişkiler Bürosu Sorumlusu Ali
Ertürk’ün katılımıyla bağımlılıkla mücadele toplantısı
gerçekleştirildi.

SEFERBERLİK HALİNDE EL 
BİRLİĞİYLE ÇALIŞMALIYIZ

Toplantı ile alakalı açıklamalarda bulunan Vali Doç. Dr.

Kübra Güran Yiğitbaşı: “Bağımlılıkla mücadele çok büyük
önem taşıyor. Kurum kurum hepimizin ayrı bir hassasiyetle
üzerinde durmamız gereken bir konu. Bazı bağımlılık veren
maddelere erişim, ulaşım çok daha kolay. Madde bağımlılığı
artık çok daha fazla hayatımızın içinde olan bir konu.
Gençlerimizi ciddi oranda tehdit ediyor. Bu noktada hepimiz
üzerime ne düşüyorsa yapmalıyız. Bu toplantıların periyodik
olarak yapılmasını ve sonrasındaki takibi ben önemsiyorum.
İnşallah el birliğiyle çalışmalar yürüteceğiz. Önemli olan genç-
lerimizi, çocuklarımızı bu maddeye hiç bulaşmadan korumak ve
onların bu maddelere ulaşmasını engellemek olmalı. Tam bir
seferberlik içerisinde hareket ederek, farkındalığı artırıcı, bilinç
oluşturucu çalışmaları en kısa sürede hayata geçirmenin
gayreti içerisinde olacağız” dedi. >>HÜDAYİ ACAR

Sağlık Müdürlüğünden ilçelerde inceleme
Sağlık Müdürlüğü Destek

Hizmetleri Başkanı
Ahmet Uyan, Kızılören ve

Başmakçı ilçelerinde
incelemelerde bulundu.

Kızılören Toplum Sağlığı Merkezi ve
Başmakçı İlçe Devlet Hastanesini ziyaret
eden Uyan, yapımı devam eden ve sona
yaklaşan Başmakçı İlçe Devlet Hastanesi
inşaatını da inceleyip yetkililerden bilgi

alarak hastane yöneticileri ile proje üzerinde
istişarede bulundu. Ahmet Uyan'a Sandıklı
İlçe Sağlık Müdürü Dr. Murat Koçkar da
eşlik etti.
>>FAHRİYE ÇIRACI

Afyonkarahisar İl Müftülüğü her hafta farklı
bir mahalle ve beldede planlanan yatsı
namazı buluşmalarına devam ediyor.

Bu çerçevede bu hafta merkez Fethibey Beldesi Şehitlik Cami’inde İl Müftüsü
Lütfü İmamoğlu, camii görevlileri ve cemaatin katılımıyla gerçekleştirildi.
Program İl Müftüsü İmamoğlu'nun sohbeti ve dua ile sona erdi. Programda
emeği geçenlere teşekkür edildi. >>İHA

Afyonkarahisar’da yatsı namazı buluşmaları sürüyor

İl Genel Meclisi Sinanpaşa’da
muhtarlarla buluştu

Afyonkarahisar İl Genel Meclisi,
Sinanpaşa ilçesinde köy muhtarlarıyla

bir araya gelerek istek ve talepleri 
dinledi, çözüm yollarını değerlendirdi. 

Meclis Başkanı Mehmet
Siper’in başkanlığında
düzenlenen toplantıya,
Sinanpaşa Belediye
Başkanı Tolga Yıldırım, İl
Özel İdaresi yetkilileri,
Meclis Üyeleri ve 24 köy
muhtarı katıldı.

ÖNCELİKLİ TALEPLER
MASAYA YATIRILDI

Muhtarlar, altyapı, yol, su,
tarımsal destekler, eğitim
ve sağlık konularındaki
taleplerini dile getirdi. İl
Özel İdaresi yetkilileri, köy
yolları, içme suyu ve kanal-
izasyon gibi projeler
hakkında bilgi verdi, plan-
lanan çalışmaları paylaştı.

İŞ BİRLİĞİ İLE ÇÖZÜM
İl genel meclisi ve muhtar-

ların ortak hareket
etmesinin önemini 
vurguladı. Meclis Başkanı
Mehmet Siper ise köylerin
kalkınması için muhtarlarla
düzenli temas halinde ola-
caklarını belirtti.

KALKINMA İÇİN 
ORTAK ADIMLAR

Toplantı sonunda, köylerin
gelişimi için iş birliği içinde
olunacağı, sorunların önce-
lik sırasına göre çözüleceği
ifade edildi. Muhtarlar,
toplantının verimli geçtiğini
ve çözüm sürecini yakın-
dan takip edeceklerini
belirtti. Görüş alışverişinin
ardından toplantı
sona erdi. 
>>MEVLÜT TINAS

Polisin bir haftalık denetim
bilançosu açıklandı
Afyonkarahisar’da polis tarafından son

bir haftada gerçekleştirilen denetimlerde
çeşitli suçlardan aranan 18 kişi
yakalanırken, çok sayıda bıçak, 

tabanca ve uyuşturucu ele geçirildi.
Edinilen bilgilere göre, Afyonkarahisar
İl Emniyet Müdürlüğü tarafından
kentin farklı noktalarında denetim
yapıldı. Denetimde kasten öldürme
suçundan 10 yıl hapis cezası bulunan
1 şahıs dahil olmak üzere 7 şahıs ve
adli para cezası ile ifadesinin alın-
masına yönelik aranma kaydı bulu-
nan 11 şahıs olmak üzere toplam 18
şahıs yakalandığı belirtildi. Yapılan
denetim sonrası yapılan açıklamada
ise “ İl merkezinde farklı tarihlerde
meydana gelen hırsızlık olayları ile
ilgili olarak yakalanan 2 şüpheli
çıkarıldıkları adli merciler tarafından
tutuklanmış, 1 şüpheli serbest
bırakılmış, olaylarda 1 ton inşaat
demiri, 1 adet hava kompresörü, 1
adet elektrikli bisiklet, 1 kol saati ve 17
adet tesbih ele geçirilmiştir. Yapılan
uygulama ve kontrollerde 4 bin 75
şahıs sorgusu, bin 879 araç sorgusu
yapılmış, sorgular neticesinde 60
şahsa, 29 araca idari para cezası

uygulanmış, 1 aranan araç, 3 adet
tabanca, 2 adet tüfek, 1 kurusıkı
tabanca, 28 adet bıçak ve 18 adet
fişek, 2,6 gr uyuşturucu madde, 7
adet uyuşturucu madde, 19 adet
uyuşturucu madde ele geçirilmiştir.
Ele geçen 28 adet kesici ve delici alet
(bıçak) ile ilgili olarak 28 şahsa idari
para cezası uygulanmıştır” ifadelerine
yer verildi.>>İHA


